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Protokoll fiirt vid styrelsesammanträde fiir Förbundet fiir Ekoparken a7 03 LL

Närvarande: Richard Murray, Henrik Waldenström, Anne Murray, Birgiua Bergquist,

Mats Gullberg, Ame Martdng, Janicke Henrikson samt siirskilt inbjuden

Sven-Eric Asplund.
Anmält fiirhinder: Marianne Lundberg, JanaZtpanc, Peter Schantz, Per Isaksson,

Karl Krook, Bo Sweddn, Airi Christofferson, Christer Grunder, Bruno Bergkvist,

Solveig Palm.
L. Mötets öppnande/dagordning.
Ordftirande Richard Murray öppnade mötet. Dagordningen godkiindes.

2. Adjungering av Sven-Eric Asplund.
Sv"tr--Eric Rspluna introducerades av ordftiranden. Han har mangårig erfarenhet av att skriva

remissutlåtanäen i sitt arbete på Landstinget och tanken 2ir att han skall hjiilpa FFE med att

bedöma inkomna handlingar och själva " skrivandet."

Beslut: Styrelsen beslöt att till sig adjungera Sven-Eric Andersson.

3. Tidigare protokoll.
Protokollet frän97 0l 27 fastsälldes
Under denna punkt beslöts också att aktuella remissvar skall bifogas till protokollen' Således

skall Anne Murrays remissvar på Op vä Djurgarden bifogas till senare protokoll.

4. Rapporter.
Det har visat sig firrnas ett stort behov av att inventera vad som skrivits om iimnet " natur och

kultur i Nsp."
Beslut: Henrik Waldenström och Peter Schantzfötetat en ft)rsta dokumentationsinventering'

Övriga rappporter:
* Peår Söhantz, Richard Murray samt Pontus Grate har deltagit i ett möte i Solna ang den

fördjupade översiktsplanen ft)r Nsp. Fran Solna kommunfullmåiktige deltog bl.a'

Erik Frostegren. Ytterligare diskussioner kommer senare attägarum Då kommer även

kommunalrådet KG Svenson att delta samt EvaNordenson.
t Anne Murray rapporterade att ett antal personer har skiinkt sammanlagt 1'500:- till FFE via

fonden till Elsa Lindströms minne. Anne kommer att ordna med tackbrev'
* Arne Mart6ng rapporterade att AlU-tirendet nu handläggs av arbetsft)rmedlingen varifrån

besked viintas inonr-kort. Personen i fråga åir tinkt att fungera som informatör och

samordnare.Efter årsmötet skall styrelsen mera i detalj lista ned aktuella arbetsuppgifter

Ännu oklart om vi får ta personen ur den grupp på 6 ALU som Arne redan har " på lager'"

Arne kommer att fungeru ro* arbetsledare ft)r vår ALU. Birgitta kommer att ställa upp med

introduktion.
Arne har med föreningen Stora Skuggan gjort en överenskommelse vad gäller kanslilokalen'

Vi delar på kostnad"*u fo, telefon, kopieringsapparat samt forsiikring' Den senare kostnaden

kommer Arne att titta niirmare på då den verkar omotiverat hög'

5. Årsmötet.
FöretogsgenomgångavbokslutM,vi1kagodkiindes.
Anne Murray fick i uppdrag att göra en budget för -97.

Beslöts att efter arsm^tiiet skall en såirskild arbetsgrupp fä i uppdrag att arbeta med var

ekonomi för att se hur vi kan öka våra inkomster.

Arne Martdng åtog sig att fungera som ordförande vid vårt arsmöte'

Anmrilningar, middag samt underhållning; allt lir ordnat'

Styrelsens fr;rslag till mindre styrelse: Skrivelse har inkommit fran Carl-Johan Ihrfors i frågan

Denne foreslår att forslaget om minskad styrelse skall dras tillbaka' Styrelsen har i skrivelse
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konfirmerat

Ordftiranden

medlemmar,

Richard Murray
ordf.

P o I i cypr o gr amme t - för e dr a gande/b e s lut ?
Föredragande: Richard Murray. Skulle policydiskussionen visa sig ta allt ftir lang tid på
årsmötet kan denna låimpligen håinskjutas till kommande ordftjrandekonferens. Mindre frågor,
t.ex språkliga sådan4 bOr kunna behandlas av en säirskild redaktionskommiud. Våiljs i sa fätt 

'

på årsmötet.

Ev uttalande.
Diskuterades behovet av ett tydligt uttalande ang OS fran årsmötet Gtiller bla de tiltftilliga
anläggningama inom Nsp. Richard och Henrik fick i uppdrag att utforma ett uttalande att
diskutera på årsmötet

6. Ansökan om bidrag från Kulturhuvudstadsåret.
Beslut: Styrelsen godkrinde Richard Murrays ansökan om projektbidrag.
7. Förslag till artikel.
Richard lä,*uy har skrivit ett ftirslag till artikel i form av ett öppet brev till Mats Hulth.
Artikeln pläderar ftir ökat samarbete med miljörörelsen bl.a vaä geiller OS, vilket samtliga
strillde sig bakom. Några ansåg dock att artikeln bör " stramas upp " något och göras sdligare
i kraven.
8. Stallmästargårdens Båtsällskap söker medlemsskap.
Tillstyrkes. Kassören utreder om vi fortfarande ber medlämsorganisationema skriva under
FFE:s upprop.
9. Deltagande i Stockholms norra fiireningsråds aktiviteter 30-31/5 samt 1/6 i
Vasaparken.
Vi tiinker inte delta. Information om aktiviteterna bör dock tas med i Bladet fr. Ekoparkelt
10. Övriga frågor.
Henrik önskar fr göra en kort info ang sorrmarens båtturer på årsmötet. Godkiindes.
Remissvar fran.FFE skall kortas ned så de kan publiceras i Bladet fr. Ekoparken.
Bl.a giiller detta Bengt Edlunds och Peter Schantz svar rörande Solnas fiirdjupade öp. ftir Nsp.

Nästa möte: tlålles på tr'olkens Museum 97 0315 kl 1230 infiir årsmötet.
Birgitta B kallar samtliga på telefon.
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